



### Management Report on results up to 31 March 2024

### تقرير الإدارة عن النتائج حتى ٣١ مارس ٢٠٢٤

#### Financial Results

#### النتائج المالية

The Company's turnover during the first three-month period of 2024 is AED 167.6 Million in comparison to AED 157.9 Million in 2023. The increase in sales is mainly due to increase in sales volume.

بلغت مبيعات الشركة خلال الأشهر الثلاثة الأولى من عام ٢٠٢٤ ١٦٧,٦ مليون درهم إماراتي مقارنة بـ ١٥٧,٩ مليون درهم إماراتي في عام ٢٠٢٣. وتعزى الزيادة في المبيعات بشكل رئيسي إلى زيادة حجم المبيعات.

Company's investment income for the first quarter of 2024 was AED 9.8 million as against investment income of AED 3.8 million in the first quarter of 2023. The hike was mainly due to increase in dividend income and increase in fair values of investments carried at FVTPL.


بلغ دخل استثمارات الشركة للربع الأول من عام ٢٠٢٤ ٩,٨ مليون درهم إماراتي مقابل دخل استثماري قدره ٣,٨ مليون درهم إماراتي في الربع الأول من عام ٢٠٢٣. ويعزى الارتفاع بشكل أساسي إلى الإرتفاع في الدخل من توزيعات الأرباح وارتفاع القيمة العادلة للاستثمارات المدرجة بالقيمة العادلة من خلال الربح أو الخسارة.

The Company incurred a net profit of AED 8.4 million during the first three-month period of 2024 as against net loss of AED 7.4 million in 2023. The reason for recording profit in first Quarter of 2024 was mainly due to decrease in raw material/energy cost and increase in investment income.

حققت الشركة صافي ربح بقيمة ٨,٤ مليون درهم إماراتي خلال فترة الثلاثة أشهر الأولى من عام ٢٠٢٤ مقابل صافي خسارة قدرها ٧,٤ مليون درهم إماراتي في عام ٢٠٢٣. يعود السبب في تحقيق ربح في الربع الأول من عام ٢٠٢٤ إلى انخفاض تكلفة المواد الخام / الطاقة والزيادة في الدخل من الإستثمارات.

The Company's shareholders equity is AED 1,299.5 million as at 31 March 2024.

بلغت حقوق المساهمين في الشركة ١,٢٩٩,٥ مليون درهم إماراتي كما في ٣١ مارس ٢٠٢٤.

  
P.J. Batavia / برافين بتافيا  
Chief Executive / الرئيس التنفيذي

